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BRMG.0012.32.2023.KR 

 

PROTOKÓŁ NR  37-3/2023 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska, 

które odbyła się 9 maja 2023 r. zdalnie 

 

 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godzinie  15:30. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 (sześciu), czyli było 

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska, który powitał wszystkich obecnych, przedstawił 

porządek obrad, stanowiący załącznik nr 2 do niniejszego protokołu, do którego nie 

wniesiono uwag i przyjęto jednogłośnie, 6 głosami za. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miasta Gdańska podjętych  

w 2022r. 

Informuje: Radny Andrzej Skiba 

2. Informacja ogólna  na  temat  wykonania budżetu miasta Gdańska   za  rok 2022. 

Informacji udziela:    Pani Izabela  Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska  

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

3. Przedstawienie protokołów  i omówienie  wyników  kontroli z  wykonania  budżetu 

miasta  Gdańska za  2022 r.  przeprowadzonych  przez  członków Komisji Rewizyjnej 

RMG w  poszczególnych Wydziałach  Urzędu Miejskiego  - pytania,  dyskusja 

 

Radny  Bogdan Oleszek  

1. Biuro Rady Miasta Gdańska  

2. Biuro  Informatyki, 

3. Wydział Komunikacji,   

4. Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego,  

5. Straż Miejska  w Gdańsku.  

 

Radny Michał Hajduk  

1. Wydział Spraw  Obywatelskich, 

2. Urząd Stanu Cywilnego, 

3. Biuro  Prezydenta,  

4. Wydział Kadr i Organizacji, 

5. Wydział Infrastruktury, 

6. Biuro ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami.  
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Radny Andrzej Skiba  

1. Wydział  Gospodarki Komunalnej, 

2. Wydział Polityki Gospodarczej, w tym informacja o mieniu  komunalnym. 

 

Radny Beata Dunajewska  

1. Biuro  Rozwoju Gdańska,  

2. Wydział  Geodezji, 

3. Wydział  Skarbu,       

4. Biuro Architekta Miasta. 

                                                

Radny  Krystian Kłos  

1. Biuro Prezydenta ds. Sportu,   

2. Biuro Prezydenta  ds. Kultury  w tym sprawozdanie roczne  z  wykonania planów  

finansowych samorządowych instytucji kultury, 

3. Wydział Rozwoju Społecznego.  

                                                                                                                                                                              

Radny Kazimierz Koralewski  

1. Wydział Projektów Inwestycyjnych, 

2. Wydział Środowiska, 

3. Wydział  Finansowy,    

4. Wydział Budżetu Miasta i Podatków, 

5. Biuro Zamówień Publicznych, 

6. Biuro Energetyki. 

 

Informacji udzielają  Dyrektorzy w/w Wydziałów.   

 

3. Zapoznanie Komisji z: 

1) Uchwałą Nr 065/p211/R/I/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami,  

2) opiniami  stałych, merytorycznych Komisji Rady Miasta Gdańska  do sprawozdania 

Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2022 rok.  

4. Omówienie wyników kontroli bieżącej działalności Instytutu Kultury Miejskiej. 

5. Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli z zakresu przydzielania 

mieszkań komunalnych, socjalnych oraz mieszkań z zasobu Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego za rok 2022 – kontrola III kwartał. 

6. Zmiana trybu pracy komisji. 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
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PUNKT 1. 

Informacja na temat realizacji uchwał Rady Miasta Gdańska podjętych  

w 2022r. 

 

 

Radny Andrzej Skiba  - członek Komisji 

Powiedział, że w roku 2022 RMG  podjęła ogółem 336 uchwał, 4 oświadczenia  i 1 rezolucję, 

w tym 1 uchwałę w sprawach formalnych i 335 uchwał przekazanych do realizacji 

Prezydentowi Miasta Gdańska. Najwięcej uchwał dotyczyło Wydziału Rozwoju 

Społecznego, było ich 74 z czego wykonanych zostało 67, w trakcie realizacji jest 5, nie 

wykonanych zostało 2. Na drugiej pozycji jest Biuro Rady Miasta Gdańska – podjętych  

i wykonanych uchwał 46.  Na 3 pozycji znajduje się Biuro Rozwoju Gdańska – 41 uchwał 

podjętych, wykonanych 24, w trakcie realizacji 17. Dodał jeszcze informację na temat nie 

wykonanych uchwałach, a mianowicie Biuro Architekta Miasta nie wykonało 1 uchwały, 

Wydział Rozwoju Społecznego nie wykonało 2 uchwał, Wydział Gospodarki Komunalnej 

nie wykonał 1 uchwały oraz Wydział Skarbu również 1 uchwały nie wykonał.  

 

 

Z uwagi na brak  pytań, przewodniczący Komisji  Kazimierz Koralewski stwierdził przyjęcie 

informacji na temat realizacji uchwał Rady Miasta Gdańska podjętych  

w 2022 roku.  

 

 

 

PUNKT 2. 

 

Informacja ogólna  na  temat  wykonania budżetu miasta Gdańska za rok 2022. 

 

 

Pani Izabela Kuś –  Skarbnik Miasta Gdańska  

Powiedziała, że budżet za 2022 rok przedstawiał się następująco. Dochody zrealizowali na 

poziomie 4 mld  386 mln 500 tyś zł co stanowi 101,2% planu. Z czego dochody bieżące 

zrealizowano na poziomie 4 mld 111 mln 800 tyś zł, wykonane o 55 mln 200 tyś zł wyżej 

niż plan co stanowi 101,4%, dochody majątkowe zrealizowano na poziomie 274 mln 700 

tyś zł poniżej planu w kwocie 5 mln 300 tyś zł co stanowi 98,1%. Wydatki ogółem 

zrealizowano na poziomie 4 mld 474 mln 700 tyś zł, wykonanie poniżej planu o 410 mln 

600 tyś zł czyli 91,6%. Z czego wydatki bieżące zrealizowano na poziomie 3 mld 865 mln 

400 tyś zł wykonany poniżej planu o 162 mln 400 tyś zł co stanowi 96% wykonania planu. 

Wydatki majątkowe wykonane w kwocie 609 mln 200 tyś zł, poniżej planu o 248 mln 200 

tyś zł co stanowi 71,1%.  

W temacie wskaźników budżetowych powiedziała, że budżet zakończono ogółem 

wynikiem budżetowym z deficytem budżetowym w kwocie 88 mln 200 tyś zł  

z planowanego 548 mln zł, wynik operacyjny czyli różnica między dochodami bieżącymi  

a wydatkami bieżącymi z planowanych 28 mln 800 tyś zł wykonano w kwocie 246 mln 400 

tyś zł. dopowiedziała, że w zeszłym roku otrzymano dodatkowe środki – rekompensatę 
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ubytków z PIT-ów w roku 2023 w kwocie 132 mln zł, która powiększyła nadwyżkę 

operacyjną. Bez tej wielkości nadwyżka operacyjna wynosiłaby 114 mln 400 tyś zł.  

 

Dodała, że w strukturze dochodów wg źródeł, największym źródłem dochodów 

budżetowych w zeszłym roku czyli 1 mld 378,5 mln zł (31,4%) to udział w podatkach (PIT, 

CIT, PCC). Drugą pozycją strony dochodowej budżetu to subwencje z budżetu państwa  

w łącznej kwocie 702,5 mln zł co stanowi 16% zrealizowanego budżetu. Kolejna pozycja to 

podatki i opłaty lokalne 579,5 mln zł co stanowi 13,2% zrealizowanego budżetu. 

Dopowiedziała jeszcze, że plan został wykonany niemal w 102%, największą częścią tej 

pozycji to podatek od nieruchomości zrealizowany na poziomie 546,8 mln zł co stanowi 

100,5% wykonania planu. Pozostałe pozycje dochodowe to podatek od czynności 

cywilnoprawnych zrealizowany na poziomie niemal 135% czyli 124 mln zł w stosunku do 

92,2% planowanych dochodów. Udział zarówno PIT i CIT w łącznej kwocie 1 mld 233 mln 

zł zrealizowany w 100% zgodnie z planem. Dochody ze sprzedaży majątku ze 100 mln 800 

tyś zł zrealizowano 134 mln zł powyżej planu o 33,2 mln zł co stanowi 132,9%.  

Inne ważne pozycje dochodowe to dochody ze sprzedaży biletów z komunikacji miejskiej, 

z planu na poziomie 135 mln 300 tyś zł zrealizowano 129 mln zł, stanowi to 95,3% 

planowanych dochodów. Zagospodarowanie odpadami komunalnymi ze 174,4 mln zł 

uzyskali dochody na poziomie 172 mln 600 tyś zł, poniżej planu o 1 mln 800 tyś zł co 

stanowi 99% planu.  

 

W temacie wydatków bieżących 2022 roku powiedziała, że największą grupę w budżecie 

stanowią oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza. Wydatki były na 

poziomie 1 mld 386 mln zł, opieka polityka społeczna oraz rodzina wydatki na poziomie 

759 mln zł, drogi i komunikacja zbiorowa to 658 mln zł. Następnie gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska 344 mln zł, administracja publiczna 227 mln zł, działalność 

kulturalna 102 mln zł, bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 71,9 mln zł.  

Wpłaty do budżetu państwa z budżetu miasta z tytułu tzw. „janosikowego” zostały 

przekazane w kwocie 60 mln 300 tyś zł.  

 

Podkreśliła, że w 2022 roku tak jak w latach poprzednich dopłacali do zadań zleconych. 

Zeszły rok zakończyli dopłatą z budżetu miasta na poziomie 24 mln zł, w roku 

wcześniejszym była to kwota 20 mln 300 tyś zł.  

  

W zakresie wydatków majątkowych wydatki sięgnęły 609 mln 300 tyś zł z czego na 

realizację zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych wydatkowali kwotę 466 mln 

500 tyś zł co stanowi 66,3% planu. Pozostałe wydatki majątkowe na które składają się 

wydatki związane z dokapitalizowaniem miejskich spółek, wydatkowali 142 mln 800 tyś zł 

czyli o 11 mol 300 tyś mniej w stosunku do planu, wykonanie stanowi 92,7% planu. 

 

W temacie zadłużenia miasta powiedziała, że kwota długu na 1 stycznia 2022 roku 

wynosiła 1 mld 64 mln 800 tyś zł. W ciągu zeszłego roku spłacili w postaci rat kapitałowych 

52 mln zł, zaciągnęli pożyczkę miejską na rewaloryzację zespołu Bożego Ciała w kwocie 11 

mln zł co na koniec roku daje zadłużenie 1 mld 23 mln 800 tyś zł. udział długu w stosunku 

do dochodów ogółem na koniec zeszłego roku to 23,34%. Wskaźnik obsługi długu max 

wynikający z ustawy to 18,07%, a indywidualny faktyczny to 2,57%. Koszt obsługi długu,  
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w 2021 roku odsetki od zaciągniętych w latach poprzednich kredytów to była kwota 8 mln 

600 tyś zł, w 2022 roku odsetki kosztowały budżet miasta kwotą 36,5 mln zł.  

 

Na koniec dodała, że subwencja oświatowa stanowiła 49,7% wydatków na oświatę  

i edukacyjną opiekę wychowawczą w zakresie wydatków bieżących. Czyli z kwoty 1 mld 

386 mln zł dopłata z budżetu miasta stanowiła kwotę 696 mln 700 tyś zł. Subwencje  

i dotacje budżetu państwa na oświatę to 689,3 mln zł. 

W zakresie komunikacji miejskiej wydatki bieżące to 572 mln 600 tyś zł, sprzedaż biletów 

w wysokości 129 mln zł stanowiła 22,5% kosztów komunikacji zbiorowej.  

 

W temacie Budżetu Obywatelskiego powiedziała, że w 2022 roku realizowali zadania z 5 

edycji BO, z 2018 roku pozostały zadania na które było planowane 1,5 mln zł z czego 

zrealizowali 100 tyś zł, z 2019 roku planowane wydatki były na poziomie 1 mln 800 tyś zł, 

wydatkowali 700 tyś zł, w 2020 roku planowano wydatki na poziomie 7 mln 600 tyś zł 

wydatkowali 5 mln 400 tyś zł. Budżet z 2021 roku z planu 15 mln 200 tyś zł wydatkowali 

6,5 mln zł. Budżet w roku 2022 planowali na kwotę 20 mln 900 tyś zł, wydatkowali 3 mln 

100 tyś zł.  

 

W 2022 roku oprócz tych standardowych realizowali również zadania związane z pomocą 

obywatelom Ukrainy. Na ten cel łącznie wydatkowali 109 mln 200 tyś zł z czego z funduszu 

pomocą obywatelom Ukrainy wypłaconych z budżetu państwa wydatkowali kwotę 103 

mln zł, ponadto uzyskali dofinansowanie z UNICEF-u z planowanej kwoty 2 mln 900 tyś 

wydatkowali 1 mln 200 tyś zł oraz finansowali zadania ze środków własnych z planowanej 

kwoty 7 mln 300 tyś zł wydatkowali kwotę 4 mln 900 tyś zł. Potwierdziła, że opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z wykonania budżetu miasta za 2022 rok jest.  

 

 

Pytań  nie  było, w związku z  tym przystąpiono do omawiania wykonania budżetu  

w poszczególnych  wydziałach – wyniki kontroli  członków Komisji Rewizyjnej. 

 

 

 

PUNKT 3. 

 

Przedstawienie protokołów  i omówienie  wyników  kontroli z  wykonania  budżetu miasta  

Gdańska za  2022 r.  przeprowadzonych  przez  członków Komisji Rewizyjnej RMG  

w  poszczególnych Wydziałach Urzędu Miejskiego. 

 

 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Poinformował, że przeprowadził kontrolę w pięciu wydziałach. Zaproponował rozpocząć 

od Biura Rady Miasta Gdańska.   

 

Biuro Rady Miasta Gdańska 

Pani Wioletta Krewniak – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska  
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Powiedziała, że w budżecie Biurze Rady Miasta Gdańska na rok 2022 zaplanowano 

wydatki w wysokości 2 mln 201 tyś 237 zł, wydatkowano 2 mln 112 tyś 571 zł, co stanowi 

wykonanie na poziomie 96% budżetu biura.  

 

Środki te zostały  wydatkowane  na: 

• diety radnych i delegacje: plan 1 mln 808 tyś 87 zł, wykonanie 1 mln 773 tyś 

430 zł, co stanowi 98%; 

• pozostała działalność bieżąca Rady (obsługa prawna, tłumaczenie sesji na 

język migowy, organizacja uroczystych sesji): plan 393 tyś 150 zł, wykonanie 

339 tyś 141 zł, co stanowi 86%.  

 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. 

Dodatkowo utrzymana była dyscyplina finansowa i w związku z  tym zawnioskował  

o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Biura Rady Miasta Gdańska za 2022 r.   

 

 

Biuro Informatyki  

Pan Krzysztof Pękala – Dyrektor Biura Informatyki 

Powiedział, iż na rok 2022 dla Biura Informatyki i Gdańskiego Centrum Informatycznego 

było zaplanowane 45 mln 251 tyś 672 zł ( w samym GCI 43 mln 600 tyś zł). Wydatkowano 

łącznie 41 mln 306 tyś 019 zł, z tego 771 tyś 339 zł w Biurze Informatyki i 40 mln 534 tyś 

681 zł w Gdańskim Centrum Informatycznym. Plan zrealizowania budżetu wyniósł 91%.  

 

Finansowanie objęło zapewnienie właściwej dostępności wysokiej jakości usług IT dla 8 

jednostek gminnych (łącznie ok. 3 tyś. użytkowników), a dodatkowo w zakresie Gdańskiej 

Platformy Edukacyjnej w obszarze działania Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych. 

Utrzymanie poziomu bezpieczeństwa zgodnie z politykami bezpieczeństwa IT, obsługę 

bieżącą infrastruktury i sieci IT, dostarczanie nowych aplikacji i komponentów IT, 

zapewnienie poziomu działań usług IT w warunkach 3 stopnia zagrożenia CHARLIE-CRP. 

Dodatkowo utrzymanie i rozwój systemu zarządzania finansami, utrzymanie systemu 

Gdańskiej Platformy Edukacyjnej, usług drukowania, asysty technicznej dla 

oprogramowania środowisk systemowych, bazodanowych, systemu Help Desk, zakup 

sprzętu, zakup materiałów eksploatacyjnych.  

 

Z dostarczonych nowych rozwiązań warto zwrócić uwagę na kontynuację standaryzacji  

w gminie systemu obiegu dokumentów, uruchomienie wewnętrzne systemu GEO Gdańsk, 

modernizację systemu dla Gdańskiego Centrum Kontaktu, systemu kolejkowego, aplikacji 

mobilnej dla mieszkańców, cyfryzację usług dla mieszkańców poprzez nowe formularze 

dla usług na platformie e-puap itp.  

 

Dochody struktur IT w 2022 roku wyniosły 69 tyś 322 zł, głównie są to wpływy z tytułu kar 

i odszkodowań wynikających z umów.  
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Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. 

Dodatkowo utrzymana była dyscyplina finansowa i w związku z  tym zawnioskował  

o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu w Biurze Informatyki za 2022 r.   

 

 

Wydział Komunikacji 

Pan Grzegorz Bystry – Dyrektor  Wydziału Komunikacji 

Powiedział, że budżet Wydziału Komunikacji to dochody i wydatki związane z obsługą 

mieszkańców w zakresie spraw związanych z prawem jazdy, rejestracją pojazdów, 

wydawanie zaświadczeń i licencji na wykonywanie transportu drogowego, nadzór na 

przedsiębiorcami wykonującymi działalność gospodarczą w zakresie stacji kontroli 

pojazdów. 

 

W 2022 roku zaplanowano dochody na kwotę 12 mln zł, wykonali 10 mln 675 tyś 93 zł co 

stanowi 88,96% planu. Nie wykonano dochodu gdyż jest to związane przede wszystkim ze 

zmianą przepisów. Nie wydają kart pojazdów, nie wydają nalepek kontrolnych jak również 

od 31 stycznia umożliwiono właścicielom pozostawienie starych tablic rejestracyjnych  

z innych powiatów.  

 

W 2022 roku zaplanowano wydatki na kwotę 5 mln 296 tyś 666 zł, wydatkowano 5 mln 

237 tyś 356 zł, co stanowi 98,88% planu.  

 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. 

Dodatkowo utrzymana była dyscyplina finansowa i w związku z  tym zawnioskował  

o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu w Wydziale Komunikacji za 2022 r.   

 

 

Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Pani Joanna Pińska – Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarzadzania 

Kryzysowego 

Powiedziała, że wydatki zaplanowano na kwotę 72 mln 37 tyś 237 zł, wydatkowano 70 mln 

87 tyś 161 zł, co stanowi 97,29%. Na ten budżet składa się budżet z zadań zleconych  

i powierzonych to jest budżet Komendy Miejskiej i Państwowej Straży Pożarnej plus środki 

przeznaczone od Wojewody na realizację Eko zadań związanych z kwalifikacją wojskową. 

Dodatkowo budżet składa się z budżetu Straży Miejskiej i wydziału. Budżet Straży Miejskiej 

to 34 mln 58 tyś 652 zł a w samym WBiZK plan był na 2 mln 996 tyś 186 zł, wydatki to 2 

mln 211tyś 298 zł co stanowi 73,8%.  

Do zadań w ramach z tych środków można zaliczyć: realizacja miejskiego programu 

zapobiegania przestępczości oraz porządku obywateli gdzie wspierają Komendę Miejską 

Policji poprzez Komendę Wojewódzką i Komendę Państwowej Straży Pożarnej oraz inne 

jednostki w zakresie porządku publicznego działań, mający charakter zapobiegawczy. 

Utrzymują 3 jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych, realizują zadania z utrzymaniem 

monitoringu wizyjnego (konserwacja i energia elektryczna), zajmują się odholowaniem 
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pojazdów, zabezpieczeniem różnego rodzaju imprez, obsługą biura rzeczy znalezionych, 

interwencją dotyczących dzikich zwierząt i prowadzenie dyżurów w tym zakresie.  

 

W temacie dochodów powiedziała, że w 2022 roku zaplanowano dochody w wysokości 38 

mln 919 tyś 867 zł, plan został wykonany w wysokości 40 mln 241 tyś 173 zł. Na te dochody 

składają się wpływy do budżetu z budżetu Skarbu Państwa czyli na utrzymanie Straży 

Pożarnej i zadań zleconych w wysokości 34 mln 203 tyś 323 zł. Środki własne miasta jako 

dochody to 4 mln 735 tyś 987 zł jako plan, wykonanie w wysokości 6 mln 57 tyś 428 zł. Na 

tą kwotę składa się budżet (dochody) Straży Miejskiej oraz wydziału. Dochody wydziału 

planowano na 926 tyś 400 zł, wykonanie 1 mln 178 tyś 213 zł co stanowi 127%.  

 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. 

Dodatkowo utrzymana była dyscyplina finansowa i w związku z  tym zawnioskował  

o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu w Wydziale Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego za 2022 r.   

 

 

Straż Miejska 

Pan Patryk Punsewicz – główny księgowy w Straży Miejskiej   

Powiedział, że wydatki zaplanowano ogółem na kwotę 35 mln 662 tyś 534 zł, wydatkowano 

34 mln 494 tyś 571 zł, co stanowi 96,72% planu.  

W dziale 754 Straż Miejska, plan wydatków bez inwestycji wynosił 34 mln 58 tyś 652 zł  

a wykonanie 33 mln 4 tyś 646 zł, co stanowi 96,9% planu. Znaczną część budżetu w tym 

dziale to wydatki na wynagrodzenia i naliczane od nich składki ZUS, tj. 28 mln 554 tyś 744 

zł. Pozostałymi znacznymi wydatkami w 2022 roku były: zakup paliwa – 483 tyś 612 zł, 

naprawy środków transportu – 222 tyś 510 zł, zakup umundurowania – 242 tyś 968 zł, 

opłaty za media 326 tyś 963 zł, usługi sprzątania pomieszczeń w Referatach SM – 127 tyś 

474 zł, opłaty pocztowe 382 tyś 390 zł, ubezpieczenia – 120 tyś 952 zł, opłaty czynszowe za 

wynajmowane pomieszczenia – 469 tyś 218 zł. 

Zaplanowano wydatki inwestycyjne na kwotę ogółem 500 tyś zł, wydatkowano 499 tyś 881 

zł, co stanowi 99,98% planu. Budżet ten obejmował zakup 3 samochodów 

specjalistycznych potrzebnych do realizacji statutowych zadań jednostki.  
 

Dochody w Straży Miejskiej zaplanowano na poziomie 3 mln 812 tyś 87 zł zł, uzyskany 

dochód wyniósł 4 mln 879 tyś 245 zł, co stanowi 128% realizacji planu. Głównym 

przychodem w SM są przychody z tyt. mandatów karnych (zrealizowano 4 mln 732 tyś 361 

zł), upomnień do mandatów ( 84 tyś 808 zł), opłaty sądowe ( 7 tyś 860 zł), koszty zastępstwa 

procesowego i klauzuli wykonalności (30 tyś 45 zł).  

 

Radny Bogdan Oleszek – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. 

Dodatkowo utrzymana była dyscyplina finansowa i w związku z  tym zawnioskował  

o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu w  Straży Miejskiej za 2022 r.   

Radny Kazimierz  Koralewski – przewodniczący Komisji 
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Podziękował za złożone informacje. W związku z tym, że nie było  pytań, to zaproponował 

aby przejść do kolejnych Wydziałów, w których kontrolę przeprowadził radny Michał 

Hajduk. 

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Powiedział, że skontrolował sześć wydziałów i biur, w których utrzymana była dyscyplina 

finansowa, co cieszy i świadczy o wysokiej jakości. Podziękował za współpracę   

i udzielane informacje i wyjaśnienia. Zawnioskował o przyjęcie sprawozdania  

z wykonania budżetu  za rok 2022 w kontrolowanych  wydziałach i biurach. 

 

Wydział Spraw Obywatelskich 

Pan Tomasz Filipowicz – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich  

Powiedział, że budżet WSO planowany na 2022 rok w zakresie wydatków to kwota 4 mln 

379 tyś 796 zł, wykonanie 3 mln 660 tyś 591 zł, co stanowi 83,58%. Na powyższe z składają 

się takie zadania jak: 

• wysyłka korespondencji Poczta Polska – plan 3 mln 527 tyś 296 zł, wykonanie 2 

mln 915 tyś 720 zł, co stanowi 82,66%; 

• doręczanie decyzji podatkowych – plan 664 tyś 50 zł, wykonanie 663 tyś 907 zł, co 

stanowi 99,98%; 

• wydatki związane z usługą SMS i utrzymaniem numery na potrzeby komunikacji  

z mieszkańcami – plan 40 tyś zł, wykonanie 20 tyś 55 zł, co stanowi 50,14%; 

• opłaty notarialne i przedstawicielstwo w sądach za osoby nieobecne – plan 10 tys 

zł, wykonanie 3 tyś 646 zł, co stanowi 36,46%; 

• szkolenie + transport – plan 138 tyś 450 zł, wykonanie 57 tyś 263 zł, co stanowi 

41,36%.  

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Wydziale Spraw Obywatelskich.  

 

Urząd Stanu Cywilnego 

Pani Grażyna Gorczyca – Dyrektor Urzędu Stanu Cywilnego 

Powiedziała, że USC nie posiada własnego budżetu. Dochody na 2022 rok zaplanowano 

na kwotę 70 tyś zł (opłaty dodatkowe za przyjęcie oświadczeń o wstąpieniu w związek 

małżeński poza USC), wykonanie na kwotę 138 tyś zł. Dodatkowo zaplanowano 3 tyś zł za 

wydanie wielojęzycznych formularzy, wykonano 3 tyś 617 zł.  

Podsumowała, że mają tylko dochody. Wszystkie wydatki związane z organizacją 

uroczystości, które organizuje USC ponoszone są z budżetu Wydziału Kadr i Organizacji.  

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Urzędzie Stanu Cywilnego.  

 

Biuro Prezydenta 

Pan Marek Bonisławski –  Dyrektor Biura Prezydenta  
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Powiedziała, że zaplanowane wydatki na rok 2022 r. wynosiły 19 mln 48 tyś 159 zł, 

wydatkowano 18 mln 375 tyś 314 zł, co stanowi 96,47%. Zadania przez Biuro Prezydenta 

w 2022 r. zostały w całości zrealizowane, oszczędności jakie powstały wynikają z negocjacji 

z kontrahentami.  

W skład Biura Prezydenta wchodzą referaty i samodzielne stanowiska:  Referat Promocji 

Miasta,   Referat Marketingu, Referat Prasowe,  Referat Spraw Zagranicznych, Referat 

Organizacyjno – Protokolarny,  Referat Koordynacji Polityki Bezpieczeństwa, Referat 

Współpracy i Koordynacji, Sekretariat Związku Miast Bałtyckich, Rzecznik Prasowy, 

Koordynator ds. Bursztynu, Samodzielne stanowisko ds. promocji projektów 

gospodarczych, Samodzielne stanowisko ds. budżetu i samodzielne stanowiska pracy. 

Dodał, że w 2022 roku pracownicy biura wykonali następujące zadania. Przeprowadzili 76 

wydarzeń promocyjnych, organizowanych przez miasto lub współorganizowanych przez 

miasto, 250 zleceń dotyczących promocji miasta, 25 społecznych kampanii informacyjnych 

dla mieszkańców, wspierali 27 akcji obywatelskich, zorganizowali 19 obchodów 

rocznicowych, przeprowadzili 10 konferencji i spotkań o charakterze gospodarczym i pro 

przedsiębiorczym.  

W budżecie najwyższe kwoty są przeznaczone na obsługę strony gdansk.pl  

i miejskiego bip.pl.  

 

Zadania biura: 

• Promocja marki Gdańsk – plan 1 mln 230 tyś 434 zł, wykonanie 1 mln 171 

tyś 419 zł, tj. 95,2%. 

• Promocja Miasta Gdańska jako światowej stolicy bursztynu – plan 750 tyś zł, 

wykonanie 713 tyś 910 zł, tj. 95,19%.  

• Komunikacja i współdziałanie z mieszkańcami – plan 759 tyś 282 zł, 

wykonanie 718 tyś 468 zł, tj. 94.62%.  

• Polityka informacyjna Miasta Gdańska:  

- samodzielne stanowiska – plan 5 mln 838 tyś 983 zł, wykonanie 5 mln 838 tyś 313 

zł, tj. 100% 

- referat prasowy – plan 1 mln 154 tyś 843 zł, wykonanie 1 mln 2 tyś 631 zł, tj. 

86,82%. 

• Działania promocyjne – plan 4 mln 370 tyś 314 zł, wykonanie 4 mln 364 tyś 

520 zł, tj. 99,87% 

• Polityka spójności terytorialnej – plan 2 mln 781 tyś 34 zł, wykonanie 2 mln 

642 tyś 136 zł, tj. 95,01%. 

• Koordynowanie wydarzeń związanych z życiem miasta – plan 50 tyś zł, 

wykonanie 44 tyś 910 zł, tj. 89,82%. 

• Organizacja wydarzeń o międzynarodowej randze – plan 353 tyś 472 zł, 

wykonanie 275 tyś 139 zł, tj. 77,84%.  

• Promocja przedsiębiorczości – plan 786 tyś zł, wykonanie 729 tyś 65 zł, tj. 

92,76%.  
 

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 
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Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Biurze Prezydenta.  

 

Wydział Kadr i Organizacji 

Pani Karolina Kucharska – Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 

Powiedziała, że budżet Wydziału to dochody i wydatki związane z obsługa kadrowo-

płacową, rozwojem pracowników, prowadzeniem Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych oraz obsługą organizacyjną Urzędu Miejskiego, spraw z zakresu BHP  

i RODO oraz z organizacją wyborów. Dodatkowo od 2022 roku wydział uczestniczy w 

działaniach związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w zakresie rozliczania kosztów 

zakwaterowania oraz całodziennego wyżywienia, zaopatrzenia w podstawowe artykuły 

oraz nadawania numerów Pesel.  

 

Dochody związane z bieżącą działalnością UMG wykonane w 2022 r. w wysokości 8 mln 

646 tyś 51 zł objęły: 

- dotacje na wynagrodzenia pracowników wykonujących zadania zlecone gminy (119,54 

et.) i powiatu (127,85 et.) w wysokości 8 mln 485 tyś 703 zł; 

-  dotację na prowadzenie rejestru wyborców: 87 tyś 913 zł; 

- wpływy w wysokości 72 tyś 435 zł (rozliczenie składek ZUS, podatku dochodowego oraz 

podatku VAT za  lata ubiegłe). 

 

Ponadto z Funduszu Pomocy otrzymano kwotę 10 mln 187 tyś 789 zł na realizację zadań 

związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. 

 

Wydatki wykonane w 2022 r. w wysokości  139 mln 411 tyś 695 zł (97,8 % planu) objęły: 

• wydatki na wynagrodzenia pracowników wraz z pochodnymi (§ 4010, 4110, 4120, 

4040, 4710) w wysokości 122 mln 881 838 zł (w tym zadania własne 114 mln 396 

tyś 135 zł oraz zlecone 8 mln 485 tyś 703 zł), co stanowi ponad 88 % wydatków 

wydziału; 

• wydatki bieżące w wysokości 3 mln 748 tyś 463 zł (ZFŚS, koszty zastępstw 

procesowych, odprawy pośmiertne, szkolenia, kursy, staże wakacyjne, delegacje, 

badania lekarskie itp.); 

• wydatki na obsługę stanowisk pracy, związanych z gospodarką odpadami 

komunalnymi (64,48 et.) w wysokości 124 tyś 472 zł (ZFŚS, badania lekarskie, 

szkolenia, delegacje), 

• wydatki na aktualizację rejestru wyborców 87 tyś 913 zł; 

• wydatki na zadania BHP: 177 tyś 784 zł, 

• wydatki na organizację wyborów do Rady Dzielnicy Stogi: 19 tyś 690 zł. 

• wydatki na pomoc obywatelom Ukrainy: 12 mln 371 tyś 535 zł, w tym 10 mln 78 tyś 

98 zł ze środków Funduszu Pomocy. 

 

✓ Wynagrodzenia i pochodne – zatrudnienie na 31.12.2022 r. wyniosło 

1.258,275 et. (limit etatów na 2022 rok to 1 295,63 et.) 

✓  Średnia płaca wykonana w 2022 roku – 5 tyś 382 zł (planowana na 2022 – 5 

tyś 393 zł). 
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Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Wydziale Kadr i Organizacji.  

 

 

Wydział Infrastruktury 

Pani Alicja Opała – Z-ca Dyrektora  Wydziału Infrastruktury 

Powiedziała, że budżet Wydziału Infrastruktury to dochody i wydatki związane przede 

wszystkim z funkcjonowaniem Urzędu Miejskiego. 

 

Wykonane w 2022 r.  dochody w kwocie 543 tyś 141 zł  (stanowiły ok. 90 % zaplanowanych 

dochodów). 

Obejmowały one wpływy z tytułu dochodów własnych tj. wpływy z tyt. czynszów i opłat 

eksploatacyjnych, refakturowanie kosztów rozmów telefonicznych, rozliczenia podatku 

VAT z poprzednich okresów, rozliczenia mediów z lat ubiegłych oraz sprzedaży  

1 samochodu służbowego; 

 

Wykonane w 2022  r.  wydatki wyniosły  21 mln 322 tyś 288 zł , co stanowi wykonanie planu 

na poziomie 97%. Obejmowały one następujące wydatki bieżące: 

 

1. utrzymanie budynków Urzędu Miejskiego i wyposażenie stanowisk pracy                     

19 mln 657 tyś 786 zł (co stanowi 92% całego wykonanego planu);   w tym: 

a. utrzymanie stanowisk realizujących sprawy dot. gospodarki odpadami 

komunalnymi 262 tyś 837 zł, 

b. utrzymanie pozostałych stanowisk – pozostałe wydatki 19 mln 394 tyś 949 zł, 

2. utrzymanie jednostek pomocniczych: 577 tyś 676 zł, co stanowi niecałe 3% całego 

wykonanego planu; 

3. wydatki na USC: 162 tyś 819 zł, co stanowi niecałe 1% całego wykonanego planu; 

4. ubezpieczenie mienia i OC w ramach CITY POLISA: 491 tyś 373 zł, co stanowi ponad 

2% całego wykonanego planu; 

5. pomoc obywatelom Ukrainy 432 tyś 734 zł - środki z Funduszu Pomocy (organizacja 

bazy noclegowej, organizacja punktów nadania Pesel, bezpłatne usługi 

fotograficzne), co stanowi ok. 2% całego wykonanego planu. 

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Wydziale Infrasturuktury.  

 

49:58 

 

Biuro Ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Pani Sylwia Betlej - Dyrektor Biuro Ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Powiedziała, że rok 2022 był pierwszym rokiem kiedy mieli całoroczny budżet. 

Zaplanowane mieli tylko wydatki, gdyż biuro nie posiada dochodów. Wydatki te 

zaplanowane były na kwotę 2 mln 813 tyś 526 zł, wydatkowane zostało 2 mln 642 tyś 836 

zł, co stanowi 93,93% wydatków. Wydatki podzielone są na 2 części, pierwsze to wydatki 
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związane z obsługą Rad Dzielnic a druga grupa wydatków to wydatki na współpracę  

z mieszkańcami w tym Budżet Obywatelski.  

 

W przypadki obsługi Rad Dzielnic z zaplanowanych 1 mln 345 tyś 376 zł to były inicjatywy 

Rad Dzielnic, które zostały przez biuro uruchomione na kwotę 96,2% wykonania. Dodała, 

że zdecydowanie większość inicjatyw Rad Dzielnic została zrealizowana.  

Uczestniczyli z kwotą 4 tyś 835 zł w przygotowaniu obsługi wyborów w dzielnicy Stogi.  

 

832 tyś 102 zł czyli 95% zakładanego planu to jest wypłata diet dla przewodniczących 

zarządów dzielnic i przewodniczących rad dzielnic oraz ich zastępców.  

 

W temacie Budżetu Obywatelskiego powiedziała, że zaplanowano 446 tyś 432 zł, 

wykonanie planu było w wysokości 95,5%. Wspomniała, że są to wydatki, które obejmują 

głównie działania promocyjne, system elektroniczny czyli całe wsparcie całego procesu 

Budżetu Obywatelskiego.  

Na współpracę z mieszkańcami zaplanowano 123 tyś, wykonano 65 tyś 543 zł. Wydatki te 

są uzależnione od liczby spotkań i różnych konsultacji które są przeprowadzane w mieście 

Gdańsku. Są to m.in. spotkania Pani Prezydent i radnych miejskich z mieszkańcami 

różnych dzielnic. Organizują spacery i inne spotkania, współpracują z innymi wydziałami  

i jednostkami miejskimi w zakresie organizacji różnych wydarzeń czy konsultacji dla 

mieszkańców.  

 

Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Podsumował, że opierając się na wynikach kontroli wnioskuje za przyjęciem sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok w Biurze Ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami.  

 

 

Radny Kazimierz  Koralewski – przewodniczący Komisji 

Podziękował za złożone informacje. W związku z tym, że nie było  pytań, to zaproponował 

aby przejść do kolejnych Wydziałów, w których kontrolę przeprowadził radny Andrzej 

Skiba. 

 

Radny Andrzej Skiba - członek Komisji 

Powiedział, że przeprowadził kontrolę w dwóch wydziałach. Zaproponował rozpocząć od 

Wydziału Gospodarki Komunalnej.   

 

 

Wydział  Gospodarki Komunalnej 

Pani Olga Goitowska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Powiedziała, że w WGK w zeszłym roku zaplanowano na kwotę 306 mln 730 tyś 763 zł, 

wydatkowano 276 mln 47 tyś 397 zł, co stanowi 90% wykonania. Dochody zaplanowano 

na kwotę 231 mln 156 tyś 250 zł, wydatkowano 229 mln 215 tyś 668 zł, co stanowi 99,2% 

wykonania.  

 

Najwyższą pozycję w wydatkach zajmuje gospodarka odpadami, zaplanowano 182 mln 

723 tyś 955 zł, wykonanie 172 mln 969 tyś 477 zł, co stanowi 94,66% planu. W strukturze 
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wydatków wynosi 62,66%. Następną najwyższą pozycją jest umowa powierzeni 

 – Gdańskie Wody, zaplanowano 33 mln 648 tyś 372 zł, wydatkowano 33 mln 644 tyś 455 

zł, co stanowi 99,99% planu. W strukturze wydatków wynosi 12,19%. Kolejną pozycję 

stanowi gospodarka mieszkaniowa na która zaplanowano 18 mln 161 tyś 997 zł, 

wydatkowano 17 mln 792 tyś 440 zł, co stanowi 97,97% planu. Utrzymanie Gdańskiego 

Ogrodu Zoologicznego zaplanowano na kwotę 20 mln 799 tyś 3 zł, wykonano 20 mln 499 

tyś 304 zł, co stanowi 98,56% planu.  

 

 

 

W temacie dochodów powiedziała, że najwyższe dochody wpływają z gospodarki 

odpadami, plan wynosił 174 mln 521 tyś 16 zł, wykonanie 172 mln 957 tyś 215 zł, co 

stanowi 99,1% wykonania. Następną pozycję zajmują dochody z koncesji alkoholowych, 

zaplanowano 16 mln 500 tyś zł, wykonano 16 mln 739 tyś 625 zł, co stanowi 101,5% 

Lp. 
Wyszczególnienie  Plan 2022 Wykonanie 2022 % wykonania 

Struktura 

wydatków 

1. Gospodarka odpadami 182 723 955 172 969 477 94,66% 62,66% 

2. Umowa powierzenia - Gdańskie Wody (bez BO) 33 648 372 33 644 455 99,99% 12,19% 

3. Gospodarka mieszkaniowa 18 161 997 17 792 440 97,97% 6,45% 

  w tym: dotacja dla GN SZB (bez BO) 16 653 680 16 541 907 99,33%   

4. Utrzymanie GOZ 20 799 003 20 499 304 98,56% 7,43% 

5. Mobilność aktywna 2 163 623 2 139 590 98,89% 0,78% 

6. Utrzymanie schroniska (bez BO) 4 247 481 4 158 090 97,90% 1,51% 

7. Transport 7 261 157 7 137 869 98,30% 2,59% 

  w tym: składka MZKZG  3 361 157 3 361 116 100,00%   

8. Opłaty Polskie Wody 1 732 859 1 286 565 74,25% 0,47% 

9. Zagospodarowanie odpadów – gminy ościenne 13 579 972 13 181 139 97,06% 4,77% 

10. Inne wydatki 21 478 712 2 640 192 12,29% 0,96% 

  w tym: węgiel dla gospodarstw domowych 20 000 000 1 444 476 7,22%   

12. Jamboree 300 000 284 879 94,96% 0,10% 

13. Budżet Obywatelski 633 632 313 398 49,46% 0,11% 
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wykonania. Kolejną pozycję zajmują dochody z ZOO na które zaplanowano 14 mln 924 tyś 

969 zł, wykonano 15 mln 220 tyś 897 zł, co stanowi 102% wykonania.  

 

Lp. 
Wyszczególnienie  Plan 2022 Wykonanie 2022 % wykonania 

Struktura 

wykonania  

1. 

Dochody z gospodarki odpadami, w 

tym:  174 521 016 172 957 215 99,1% 75,5% 

  
Dochody z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  174 391 016 172 596 510 99,0% -  

  Odsetki  100 000 273 315 273,3%  - 

  Koszty egzekucyjne 30 000 84 728 282,4%  - 

 Opłata prolongacyjna 0 1 256   - 

  Pozostałe  0 1 406    - 

2. Dochody z koncesji alkoholowych 16 500 000 16 739 625 101,5% 7,3% 

3. Dochody zoo 14 924 969 15 220 897 102,0% 6,6% 

4. Komunikacja miejska, w tym:  8 178 600 8 228 482 100,6% 3,6% 

  dotacje z gmin  8 178 600 8 227 619 100,6% -  

5. 

Zagospodarowanie odpadów – 

gminy ościenne  
13 303 062 12 239 989 

92,0% 5,3% 

6. 

Dochody z refundacji projektów UE 

– mobilność 1 644 325 1 637 085 99,6% 0,7% 

7. Pozostałe  1 891 878 1 962 723 103,7% 0,9% 

8. Dochody Schroniska  192 400 229 652 119,4% 0,1% 

 

 

Radny Andrzej Skiba - członek Komisji 

Podsumował, że kontrola nie wykazała nieprawidłowości. Miała na celu sprawdzenie 

wykonania planu dochodów i wydatków w oparciu o zasady legalności, gospodarności, 

racjonalności oraz celowości. Była ona przeprowadzona na dwóch etapach. W pierwszym 

etapie wystąpił o dokumentację, a po zapoznaniu się z nią konsultował to z pracownikiem 

WGK. W szczególności 2 pozycje po stronie wydatków, które były w mniejszym stopniu 

zrealizowane czyli kwestia dotycząca węgla oraz kwestia niższych opłat dla Polskich Wód. 

W dochodach były znacznie wyższe procenty wykonania jeśli chodzi o odsetki i koszty 

egzekucyjne. Podsumował, że nie ma zastrzeżeń w temacie wykonania budżetu za 2022 

rok.  
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Drugim kontrolowanym wydziałem był Wydział Polityki Gospodarczej. Poprosił 

przedstawiciela o przedstawienie protokołu.  

 

 

Wydział Polityki Gospodarczej, w tym informacja o mieniu  komunalnym. 

Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

Powiedziała, że wydatki zaplanowano na kwotę 175 mln 58 tyś 310 zł, wykonano 162 mln 

82 tyś 860 zł, co stanowi 92,59% wykonania. Wydatki bieżące zaplanowano na kwotę 19 

mln 914 tyś 827 zł, wykonano 19 mln, 149 tyś 113 zł czyli 96,16% wykonania. Wydatki 

majątkowe zaplanowano na kwotę 155 mln 143 tyś 483 zł, wykonano 142 mln 933 tyś 747 

zł czyli 92,13% wykonania.  

Dochody zaplanowano na kwotę 60 mln 201 tyś 337 zł, wykonano 49 mln 767 tyś 503,94 

zł, co stanowi 82,67% wykonania.  

 

Dodała, że dochody zostały wykonane w zakresie dywidend, które otrzymali od spółek 

GPEC i SNG SA oraz od spółki GARG. Wyniosły one 49 mln 800 tyś zł. Dodatkowo uzyskali 

środki jako gmina w postaci premii od partnera prywatnego, z którym została podpisana 

umowa na zagospodarowanie dolnego miasta na poziomie 3 mln 200 tyś zł oraz środki  

z funduszu dopłat z Banku Gospodarstwa Krajowego, które kierowane są na skutek 

realizacji budownictwa mieszkaniowego przez spółki TBS i GTBS. Są to środki na poziomie 

3 mln 8 tyś zł. W tym zakresie budżet został wykonany tylko na poziomie 26,7% ponieważ 

w funduszu dopłat zabrakło środków finansowych i zadanie to zostało przeniesione na 

2024 rok.  

 

Wydatki majątkowe dotyczą dokapitalizowań gdańskich spółek jednoosobowych i tych  

w których gmina ma większościowe udziały. Wydatki bieżące to bieżąca działalność 

referatów w WPG. Wydatki bieżące nie zostały wykonane w największym procencie  

w Centrum Partnerstwa i Biznesu, z zaplanowanych 1 mln 146 tyś 709 zł zostało wykonane 

149 tyś 776 zł (13,06%). Wynikało to z braku rozpoczęcia nowych projektów 

inwestycyjnych, braku zleceń, analiz pod te przedsięwzięcia.  

 

W temacie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Gdańska przekazała, że 

wartość mienia komunalnego własnego wynosi w Gdańsku 19,3 mld zł w tym grunty 

wynoszą 9,7 mld zł (6 tyś ha), budynki i lokale 1,6 mld zł, obiekty inżynierii lądowej 

stanowią 4,2 mld zł. Mienie komunalne, którym dysponował Urząd Miasta wynosiło 13 

mld zł w tym grunty 9 mld, budynki i lokale 35 mln i obiekty inżynierii lądowej 458 mln zł. 

W zakresie mienia komunalnego bezpośrednio zarządzanego wartości wynosiły: grunty 

wzrosły o 29% czyli o 2 mln zł i wzrost ten nastąpił na skutek wzrostu wartości 

nieruchomości, budynki i lokale wzrost o 4% i wynosiły 61 mln zł na skutek modernizacji  

i powstawania nowych budynków oraz wzrost wartości udziału w spółkach o 3 mld zł.  

Gmina została być udziałowcem w spółce Forum Gdańsk na skutek zakończenia 

przedsięwzięcia i rozliczenia go. Udział gminy Miasta Gdańska w spółkach 

jednoosobowych to wyniósł on 2,9 mld zł, w innych spółkach 148,4 mln zł.  

 

Radny Andrzej Skiba - członek Komisji 
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Podsumował, że kontrola nie wykazała nieprawidłowości ani w zakresie zmian  

w strukturze i wartości mienia komunalnego ani w realizacji planu dochodów i wydatków 

wydziału. Kontrola ta miała na celu sprawdzenie wykonania planu dochodów i wydatków 

w oparciu o zasady legalności, gospodarności, racjonalności oraz celowości. Była ona 

przeprowadzona na dwóch etapach. W pierwszym etapie wystąpił o dokumentację, a po 

zapoznaniu się z nią konsultował to z pracownikiem WPG. Dodał, że nie ma zastrzeżeń  

w temacie wykonania budżetu za 2022 rok.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący  Komisji  

Poprosił radną Beatę Dunajewską  o przedstawienie wyników  z przeprowadzonych 

kontroli. 

 

Radna Beata Dunajewska – członek Komisji 

Powiedziała, że  kontrole przeprowadziła  w  dwóch  biurach i dwóch wydziałach. Zakres 

kontroli obejmował wykonanie budżetu Miasta Gdańska za 2022 rok. Kontrola dotyczyła 

wykonania budżetu pod kątem legalności, gospodarności, racjonalności  i celowości. 

Współpraca z osobami udzielającymi informacji i wyjaśnień była bardzo dobra. 

 

 

Biuro Rozwoju Gdańska 

Pani Edyta Damszel – Turek – Dyrektor  Biura Rozwoju Gdańska  

Powiedziała, że biuro nie ma dochodów. Wydatki bieżące składają się z dwóch składowych: 

wynagrodzenia oraz ich pochodne jak i wydatki związane z realizacją zadań statutowych. 

Dodała, że budżet wykonali prawie w 100%. W ramach działań realizują elementy 

związane z planowaniem przestrzennym i z działaniami związanymi z kontynuacją 

procesów rewitalizacyjnych.  

Przypomniała, że w ramach budżetu w 2022 roku zrealizowali 20 uchwał dotyczących 

uchwaleń planów miejscowych, do 17 planów przystąpiono, nad 78 planami pracowali. 

Dodatkowo pracowali nad szeregiem studiów i analiz dotyczących kwestii związanych 

planowaniem różnych elementów na poziomie całego miasta. Przygotowali model 

funkcjonalno-przestrzenny do strategii, analizowali uwarunkowania i możliwości 

inwestycyjne dzielnicy Orunia-Św. Wojciech-Lipce, zajmowali się analizami związanymi  

z uwarunkowaniami i wnioskami w ramach prac nad pasmem Al. Grunwaldzkiej, 

przygotowywali projekt dotyczący mapy związanej ze strategią rozwoju komunikacji 

rowerowej, zakończyli pracę nad Gdańską Polityką Zieleni oraz Gdańską Polityką Wodną. 

Prowadzili działania związane z kontynuacją procesów rewitalizacyjnych w czterech 

podobszarach. Głównymi, ważnymi elementami które będą miały wpływ na pracę biura  

w 2023 roku to zakończono ewaluację nad Gminnym Programem Rewitalizacji co 

pozwoliło na początku roku przystąpić do powiększenia obszarów rewitalizacji i dlatego 

teraz pracują nad nowym Gminnym Programem Rewitalizacji.  

 

Radna Beata Dunajewska – członek Komisji 

Podsumowała, że biuro wykonało ogrom pracy planistycznej, rewitalistycznej. Dodała, że 

w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń, dyscyplina budżetowa 

została zachowana w związku z tym zawnioskowała o przyjęcie sprawozdania z wykonania 

budżetu Biura Rozwoju Gdańska za 2022 rok.  
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Wydział  Geodezji 

Pani Beata  Gaj – Dyrektor  Wydziału Geodezji 

Powiedziała, że wydatki w 2022 roku kształtowały się w następujący sposób. Wydatki na 

zadania własne powiatu były przeznaczone m.in. na zakup materiałów i wyposażenie  

o łącznej kwocie 15 tyś 972 zł z czego 10 tyś 326 zł na zakup materiałów biurowych oraz 5 

tyś 646 zł na zakup dodatkowych licencji oprogramowania CGO. Następnie zakup usług 

pozostałych w kwocie 561 tyś 336 zł. w skład tego wchodziły usługi pomocnicze związane 

z prowadzeniem powiatowego zasobu geodezyjno – kartograficznego – 360 tyś 228 zł, 

cyfrowa archiwizacja decyzji podziałowych – 36 tyś 888 zł, wprowadzenie do zasobu 

geodezyjnego ewidencji gruntów zatoki gdańskiej – 7 tyś 995 zł, projekt założenia osnowy 

geodezyjnej - 48 tyś 585 zł, sprawdzenie klasyfikacji gruntów - 4 tyś 500 zł, prace związane 

z dostosowaniem mapy zasadniczej do obowiązujących standardów oraz przepisów - 103 

tyś 104 zł. Wydział Geodezji wydał 1 tyś 221 zł na koszty związane z postępowaniami 

sądowymi. Kolejne wydatki to są wydatki na zadania zlecone powiatu w wysokości: 117 

tyś 96 zł na cyfrową archiwizację powiatowego zasobu geodezyjno-kartograficznego. 

Dodatkowo wydatki własne gminne które wynosiły 178 tyś 659 zł. w skład tych wydatków 

wchodziło: opracowanie geodezyjne dokumentacji oraz regulacja prawna nieruchomości 

komunalnych przeznaczonych na sprzedaż (167 tyś 772 zł) oraz drobne prace geodezyjne 

(10 tyś 887zł). Podsumowała, że w 2022 roku Wydział Geodezji wydał łącznie 874 tyś 284 

zł. nie zrealizowali dużego zadania na 1,5 mln zł związanego z modernizacją ewidencji 

budynków i lokali. Spowodowane to było tym, że zmieniały się przepisy prawne, które 

weszły dopiero w życie w kwietniu 2023 roku i żeby nie robić pracy podwójnie, że prace 

zostaną wykonane w roku bieżącym. Dochód wydziału związany z udostępnianiem zasobu 

geodezyjnego czyli ze sporządzaniem dokumentów do celów prawnych i informacyjnych 

oraz z uzgadnianiem dokumentacji związanych z usytuowaniem sieci uzbrojenia terenu. 

Zaplanowane było 2 mln 600 tyś zł, wykonanie wyniosło 2 mln 662 tyś 337 zł. Dodatkowym 

dochodem były również wpłaty z tyt. kar za nieterminowe wykonanie umów  

– 28 tyś 828 zł.  

 

Radna Beata Dunajewska – członek Komisji 

Powiedziała, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. W 2022 

roku w Wydziale Geodezji utrzymana była dyscyplina finansowa, w związku z tym 

zawnioskowała o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału Geodezji za 2022 

rok. Zaprosiła do omówienia kontroli Wydział Skarbu, który częściowo przejął zadania 

Biura Nieruchomości – Inwestycji Miejskich. 

 

Wydział  Skarbu 

Pan Bogumiła Nowińska –  Zastępca  Dyrektora Wydziału Skarbu 

Na początku przedstawiła budżet Wydziału Skarbu.  

Dochody w 2022 roku wynoszą 206 mln 276 tyś 498 zł co stanowi 114,43% wykonania w 

stosunku do planu 166 mln 925 tyś 667 zł. Znaczną część tych dochodów dochody 

majątkowe, są to dochody ze sprzedaży mienia, w zeszłym roku wyniosły 139 mln 738 tyś 

335 zł. Na kwotę tę składają się dochody z tyt. sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz ich 

najemców, sprzedaży lokali użytkowych, sprzedaż na własność prawa użytkowania 

wieczystego na rzecz dotychczasowych użytkowników, sprzedaż gruntów na własność 

przy sprzedaży lokali na rzecz najemców. Planowali sprzedać 200 lokali mieszkalnych,  
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w 2022 roku złożono 77 wniosków o ich nabycie, do sprzedaży przygotowali 172 lokale 

mieszkalne, sprzedali 204 lokale. Dodatkowo osiągnęli dochód ze sprzedaży mienia 

komunalnego w drodze przetargu – 21 mln 519 tyś 989 zł, sprzedali 23 nieruchomości 

obejmujących 30 działek. Uzyskali dochód ze sprzedaży nieruchomości 

zagospodarowania obszaru dawnej zajezdni tramwajowej na Dolnym Mieście – 91 mln 

773 tyś 63 zł.  

 

Wydatki Wydziału Skarbu wynoszą 21 mln 309 tyś 713 zł, co stanowi 93,63% wykonania  

w stosunku do planu 22 mln 760 tyś 139 zł. główne wydatki związane są z wypłatą 

odszkodowań z tyt. przejętych gruntów na własność gminy pod drogi publiczne. Są to 

działki wydzielone pod drogi z nieruchomości podział został dokonany na wniosek 

właścicieli. Odszkodowania wypłacone na rzecz osób fizycznych to kwota 5 mln 605 tyś 27 

zł, przejęli 30 nieruchomości. Odszkodowania wypłacone na rzecz osób prawnych to 

kwota 1 mln 888 tyś 251 zł, przejęli 11 nieruchomości.  

 

Następnie przedstawiła budżet w Biurze Nieruchomości – Inwestycji Miejskich.  

Dochód jaki to biuro osiągnęło do września 2022 roku wyniosło 11 mln 912 tyś 550 zł  

w stosunku do planu 11 mln 766 tyś 887 zł. Głównie na tą kwotę składały się zwrot kosztów 

sądowych, zwrot kosztów zastępstwa procesowego, zwrot zwaloryzowanego 

odszkodowania za wywłaszczone nieruchomości.  

 

Wydatki w 2022 roku wynosiły 11 mln 783 tyś 733 zł w stosunku do planu w tej samej 

wysokości, czyli zostały wykonane w 100%. Głównie były to koszty przygotowania 

nieruchomości do sprzedaży, naliczania opłat z tyt. użytkowania wieczystego, wykup 

nieruchomości pod drogi.  

 

Radna Beata Dunajewska – członek Komisji 

Powiedziała, że w wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i naruszeń. W 2022 

roku w Wydziale Skarbu utrzymana była dyscyplina finansowa, w związku z tym 

zawnioskowała o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału Skarbu za 2022 

rok.  

 

Biuro Architekta Miasta  

Pan prof. Piotr Lorens – Architekt Miasta Gdańska  

Powiedział, że biuro ma 2 zadania do realizacji, każde z nich dysponuje swoim budżetem. 

Pierwsze zadanie to jest ochrona zabytków – ochrona dziedzictwa kulturowego i mecenat 

kultury. Plan realizacji to było 3 mln 197 tyś 426 zł, wykonanie 2 mln 966 tyś 129 zł, co 

stanowi 92,8% planu. W ramach tego przede wszystkim udzielają dotacji na prace 

konserwatorskie, Rada Miasta Gdańska udzieliła 25 dotacji z czego zostało wypłaconych 

18 dotacji, z racji tego że część beneficjentów odstąpiła od podpisania umowy. Dodatkowo 

zrealizowano prace studialne związane z wykonaniem opracowań studialnych czy 

dziedzictwa kulturowego (3 zadania). Były również prowadzone prace konserwatorsko-

budowlane w Kościele Mariackim w ramach wieloletniego programu restauracji Kościoła 

na kwotę  285 tyś 77 zł, z czego zrealizowano 273 tyś 232 zł, czyli 95,8%.  
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W pionie Biura Architekta Miasta było zwiększenie budżetu związane  

z przekwalifikowaniem części środków z niewykorzystanych dotacji konserwatorskich. 

Łącznie dysponowali budżetem 1 mln 378 tyś 500 zł, wykonano 1 mln 266 tyś 72 zł, co 

stanowi 91,8%. W ramach tego zrealizowano 21 zadań dotyczących m.in. 

przeprowadzenia konkursów, przygotowania opracowań projektowych, procesów 

partycypacyjnych, publikacji oraz różnego rodzaju ekspertyz, które były niepełne z punktu 

widzenia kształtowania zadania pt. gospodarowanie i planowanie przestrzenne oraz 

prowadzenie i koordynacja zadań związanych z gospodarowaniem przestrzennym  

i polityką przestrzenną.  

 

Radna Beata Dunajewska – członek Komisji 

Powiedziała, że  w wyniku kontroli nie stwierdzono uchybień, dyscyplina budżetowa 

została zachowana i zawnioskowała o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Biura 

Architekta Miasta za 2022 rok.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący  Komisji  

Poprosił kolejnego radnego o przedstawienie wyników  z przeprowadzonych kontroli. 

 

Radny Krystian Kłos – członek Komisji 

Powiedział, że miał przyjemność przygotować protokoły kontrolne z dwóch biur oraz 

jednego wydziału.  

 

 

Biuro Prezydenta ds. Sportu 

Pani Anna Raszeja – przedstawiciel Biura  Prezydenta ds. Sportu 

Powiedziała, że dochody planowane były w wysokości 10 mln 991 tyś 798 zł, wykonanie 

wyniosło 12 mln 549 tyś 291 zł, co stanowi 114% planowanych dochodów. Dochody 

generowane są głównie przez Gdański Ośrodek Sportu jako jednostkę gminy Miasta 

Gdańska poprzez udostępniania wynajmu obiektów sportowych, boisk, kortów 

tenisowych, urządzeń lekkoatletycznych, niecek basenowych, hal sportowych a także ze  

świadczeń usług na przystaniach żeglarskich, opłat za postój, świadczeń usług na 

pływalniach krytych oraz opłat za rejs jachtem Generał Zaruski.  

 

W temacie wydatków powiedziała, że łączny budżet planowany Biura Prezydenta ds. 

Sportu wraz z Gdańskim Ośrodkiem Sportu wynosił  64 mln 611 tyś 874 zł, wykonany 

został w 99% czyli w kwocie 64 mln 1 tyś 223 zł. W tym w Gdańskim Ośrodku Sportu limit 

wydatków wynosił 37 mln 121 tyś 553 zł, wykonany został w kwocie 36 mln 837 tyś 256 zł, 

co stanowi 99,23% przyznanego limitu. Plan wydatków na rok 2022 Biura Prezydenta ds. 

Sportu wyniósł 27 mln 490 tyś 321 zł, wykonano w kwocie 27 mln 163 tyś 967 zł, co stanowi 

98,81% przyznanego limitu.  

 

Główną częścią wydatkową w budżecie to są remonty i utrzymanie obiektów sportowych 

a także organizacja kąpielisk morskich w Gdańsku co stanowi łącznie ponad 50% 

wydatków całego biura. Dodatkowo organizacja imprez sportowych i rekreacyjnych oraz 

realizacja zadań z Budżetu Obywatelskiego, promocja miasta Gdańska poprzez Gdańskie 

Kluby Sportowe oraz wydarzenia sportowe jak i dotacje udzielane na realizację zadań 
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obejmujących rozwój sportu na terenie gminy Miasta Gdańska wraz z elementami 

profilaktyki przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomani.  

 

Radny Krystian Kłos – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości w związku  

z tym zawnioskował o pozytywne przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Biura 

Prezydenta ds. Sportu.  

 

Biuro Prezydenta  ds. Kultury   

w tym sprawozdanie roczne  z  wykonania planów 

finansowych samorządowych instytucji kultury 

Pani Barbara Frydrych - Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

Powiedziała, że wg planu dysponowali kwotą 90 mln 829 tyś 394 zł, wykonanie wyniosło 

99,81% zaplanowanego budżetu. Najistotniejsze jest to, że w głównej mierze kwota którą 

dysponuje Biuro Prezydenta  ds. Kultury trafia w formie dotacji podmiotowych i celowych 

do Gdańskich Instytucji Kultury. Przypomniała, że jest to 12 jednostek prowadzonych lub 

współprowadzonych przez miasto Gdańsk. Dotacje dla Instytucji Kultury w 2022 roku 

wyniosły 79 mln 368 tyś zł co stanowi 87% całego budżetu.  

Biuro jest odpowiedzialne za realizację konkursów dla organizacji pozarządowych  

w zakresie kultury, sztuki i ochrony dziedzictwa narodowego. Dodała, że w 2022 roku 

przeprowadzili szereg konkursów, realizowali umowy z zakresu grantów wieloletnich,  

a także zrealizowali konkursy na wydarzenia kulturalne, działania kulturalne, działania  

z zakresu edukacji do kultury, działania kulturalne na rzecz integracji społecznej 

wyrównywania szans i praw człowieka, konkurs na działania w obszarze literatury, 

zrealizowali dogrywki konkursowe w drugim półroczu. Zrealizowali szereg małych 

grantów czyli dofinansowań projektów do 10 tyś zł. Łącznie na ten cel przeznaczono kwotę 

5 mln 857 tyś zł co stanowi ponad 6% całego budżetu. Realizowane były konkursy 

stypendialne dla gdańskich artystów niezależnych – ponad 300 artystów otrzymywało 

wielomiesięczne stypendia. Na te stypendia przeznaczyli w 2022 roku kwotę 1 mln 300 tyś 

zł. Przez cały rok realizowane były programy związane z przyznawaniem gdańskim 

twórcom i artystom nagród – cała pula nagród wyniosła 831 tyś 605 zł. Realizowana była 

tzw. pomoc pomiędzy samorządami czyli wsparcie realizacji projektów artystycznych 

realizowanych przez Instytucję Kultury działające w Gdańsku ale prowadzone przez 

województwo pomorskie – projekty na kwotę 2 mln 200 tyś zł. Realizowano programy 

związane ze współpracą międzynarodową takimi działaniami jak Wilno w Gdańsku czy 

Hanza, dofinansowywano festiwale czy duże imprezy miejskie, kulturalne takie jak 

Gdańskie Targi Książki. Podsumowała, że w 2022 roku realizowali jeszcze wiele innych 

przedsięwzięć. Na koniec wspomniała, że Biuro Kultury dalej jest odpowiedzialne za 

realizację tablic pamiątkowych, na który w 2022 roku przeznaczyli kwotę 33 tyś zł.  

 

Radny Krystian Kłos – członek Komisji 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości w związku  

z tym zawnioskował o pozytywne przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Biura 

Prezydenta ds. Kultury.  

 

Wydział Rozwoju Społecznego 
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Pan Jarosław Formela - Kierownik Referatu Ekonomicznego w Wydziale Rozwoju 

Społecznego 

Poinformował, że w zakresie działania Wydziału Rozwoju Społecznego działa ponad 174 

jednostek podległych Wydziałowi, w tym 162 placówki oświatowe i 12 placówek polityki 

społecznej.  

Wydatki w 2022 roku zaplanowano na kwotę 2 mld 156 mln 412 tyś 309 zł, zrealizowano 

2 mld 99 mln 132 tyś 367 zł, czyli w 97,3%. W tym na zadania własne zaplanowano 1 mld 

779 mln 92 tyś 724 zł, wykonano 1 mld 727 mln 707 tyś 880 zł, czyli w 97,1%.  

 

Informacja w sprawie wykonania wydatków za 2022r. 

w zakresie WRS w rozbiciu na WE, WPS+MOPR 

Dz.   Zadania własne Zadania zlecone/powierzone OGÓŁEM 

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

 % 

wykonania  

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

% 

wykonania 

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

% 

wyko

nania 

1                                   

4     

                                

5     

                  

6     

                           

7     

                         

8     

9                              

10     

                             

11     

12 

WYDATKI  NA ZADANIA                                                                                                                     

OŚWIATOWE (WE) 

1 374 712 622 1 349 986 517 98,2 5 728 021 5 125 384 89,5 1 380 440 643 1 355 111 901 98,2 

WYDATKI  NA ZADANIA                                                                                                                            

POLITYKI SPOŁECZNEJ 

(WPS+MOPR+jednostki) 

404 380 102 377 721 363 93,4 371 591 564 366 299 103 98,6 775 971 666 744 020 466 95,9 

WYDATKI  NA 

ZADANIA                                                                                   

WYDZIAŁU ROZWOJU 

SPOŁECZNEGO (WRS) 

1 779 092 724 1 727 707 880 97,1 377 319 585 371 424 487 98,4 2 156 412 309 2 099 132 367 97,3 

 

Dochody w 2022 roku zaplanowano na kwotę 1 mld 220 mln 556 tyś 165 zł, zrealizowano 

1 mld 196 mln 170 tyś 709 zł, czyli w 98%. W tym na zadania własne zaplanowano 843 mln 

232 tyś 765 zł, wykonano 824 mln 742 tyś 406 zł, czyli w 97,8%.  

 

 
Informacja w sprawie wykonania dochodów za 2022r. 

w zakresie WRS w rozbiciu na WE, WPS i MOPR 

Dz. Zadania własne Zadania zlecone/powierzone OGÓŁEM 

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

 % 

wykonania  

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

% 

wykonania 

 Plan na 

2022r.  

 Wykonanie 

2022r.  

% 

wykonania 

1                  4                           5                    6                      7                           8     9                10                         11     12 
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DOCHODY  NA 

ZADANIA                                                                                                                     

OŚWIATOWE (WE) 

723 400 889 725 407 396 100,3 5 731 836 5 129 200 89,5 729 132 725 730 536 596 100,2 

DOCHODY  NA 

ZADANIA                                                                                                                            

POLITYKI 

SPOŁECZNEJ 

(WPS+MOPR+jedn

ostki) 

119 831 876 99 335 010 82,9 371 591 564 366 299 103 98,6 491 423 440 465 634 113 94,8 

DOCHODY NA 

ZADANIA                                                                                   

WYDZIAŁU 

ROZWOJU 

SPOŁECZNEGO 

(WRS) 

843 232 765 824 742 406 97,8 377 323 400 371 428 303 98,4 1 220 556 165 1 196 170 709 98,0 

 

 

Radny Krystian Kłos – członek Komisji 

 

Powiedział, że w wyniku kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości w związku  

z tym zawnioskował o pozytywne przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału 

Rozwoju Społecznego.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za omówienie kolejnych protokołów, pytań nie było w  związku z  tym  

zaproponował  przejść do omawiania wykonania budżetu w kolejnych wydziałach, gdzie 

przeprowadził osobiście kontrolę. 

 

Wydział Projektów Inwestycyjnych 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 

Powiedział, iż budżet wydziały został zaplanowany na kwotę 796 mln 60 tyś 564 zł,  

w trakcie roku zmieniono tę kwotę ustalając ostatecznie plan wydatków inwestycyjnych 

na kwotę 692 mln 905 tyś 748 zł. W 2022 roku na realizację zadań wydatkowano kwotę 

458 mln 198 tyś 397 zł co stanowi 66% planu wydatków. Poziom niewykonania budżetu 

inwestycyjnego zaplanowanego na 2022 rok wyniósł 234 mln 707 tyś 351 zł. Dodatkowo 

na 2023 rok odtworzono środki w wysokości 177 mln 338 tyś 595 zł, na rok 2024 – 39 mln 

472 tyś 416 zł, na rok 2025 – 11 mln 505 tyś 232 zł. w wielkim skrócie wymienił zadania 

zakończone, a mianowicie zakończona trasa rowerowa wzdłuż ul. Nowatorów, 

zakończono uzupełnienie trasy rowerowej przy ul. Wałach Jagiellońskich od ul. Podwale 

Grodzkie do ul. Hucisko. Projekty unijne to zakończone Górki Zachodnie oraz zakończona 

została kanalizacja deszczowa w ul. Stryjewskiego (wody opadowe etap 3). Dodatkowo  

w 2022 roku zakończono gdańską część zadania z gdańskiej części szlaku turystycznego 

przez Trójmiejski Park Krajobrazowy. Zrealizowano modernizację w obiektach 

oświatowych (zmodernizowano 47 placówek), modernizację dróg, modernizację 

budynków komunalnych, programu chodnikowego. Zakończony został budynek usługowy 

z infrastrukturą techniczną tzw. nowej gastronomii w Ogrodzie Zoologicznym. 36 

lokalizacji zostało zakończonych w projekcie jaśniejszy Gdańsk. Dopowiedział, że 

zrealizowali Budżet Obywatelski na poziomie 14 mln zł, 115 zadań będzie kończonych  

w 2023 roku. W kwocie niewykonania budżetu znajdują się takie projekty jak: nie 
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zakończono działań związanych z rewitalizacją Biskupiej Górki, Dolnego Miasta czy 

Nowego Portu.  
 

Wydział Projektów Inwestycyjnych realizuje w swoim budżecie również dochody. 

Głównymi dochodami są refundacje ze środków unijnych, ale również dotacje z budżetu 

państwa, środki umów z inwestorami prywatnymi. Plan dochodów 2022 roku 

realizowanych przez WPI wynosił 159 mln 256 tyś 795 zł, zostały zrealizowane 130 mln 780 

tyś 423 zł, co stanowi 82% planu.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Powiedział, że kontrola potwierdziła dane w sprawozdaniu przedstawione RIO. Protokół  

z kontroli to bardzo obszerny materiał do zapoznania, prezentacja bardzo syntetyczna. 

Nie przekroczono nigdzie planu a prowadzenie inwestycji w ramach przepisów prawa 

zamówień publicznych często przedłuża wykonanie niektórych zadań. Opisane zmiany, 

które zdarzały się w trakcie realizacji były opiniowane przez Komitet Sterujący Projektów 

tak więc były istotnie weryfikowane. Nie stwierdzono nieprawidłowości i wnosi o przyjęcie 

sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału Projektów Inwestycyjnych za 2021 rok. 

 

Wydział Środowiska 

Pani Dagmara Nagórka-Kmiecik – Z-ca Dyrektora, Kierownik Referatu Polityki 

Ekologicznej Wydziału Środowiska 

Powiedziała, że dochody wydziału zaplanowano na kwotę 8 mln 151 tyś 145 zł, wykonanie 

wyniosło 10 mln 782 tyś 285 zł, co stanowi 132,3% planu.  Główne wpływy są z tyt. opłat 

za korzystanie ze środowiska przekazywane przez zarząd województwa – plan 5 mln 932 

tyś 511 zł, wykonanie 6 mln 300 tyś 307 zł, co stanowi 106,2%, dochody z tyt. opłat za 

zezwolenia na wycinkę drzew lub krzewów – plan 1 mln 901 tyś 838 zł, wykonanie 4 mln 

40 tyś 799 zł, co stanowi 212,5%, zaliczka na realizację projekty DISTENDER – plan 50 tyś 

627 zł, wykonanie 121 tyś 275 zł, co stanowi 239,5%.  

 

Wydatki wydziały były zaplanowane na kwotę 5 mln 116 tyś 870 zł, wykonanie wyniosło  

2 mln 831 tyś 106 zł, co stanowi 55,3% planu. Wydatki te były przeznaczone na monitoring 

i ochrona wód – wykonanie 106 tyś 780 zł (82,1% wykonania), monitoring i ochrona 

powietrza – wykonanie 516 tyś 531 zł (86,1% wykonania), monitoring hałasu i mapa 

akustyczna – wykonanie 681 tyś 912 zł (90,9% wykonania), monitoring ruchów masowych 

ziemi i ochrona powierzchni ziemi – wykonanie 140 tyś zł (73,7% wykonania), realizacja 

polityki ekologicznej miasta – wykonanie 12 tyś 667 zł (25,6% wykonania), edukacja 

ekologiczna – wykonanie 240 tyś 15 zł (60% wykonania), urządzanie terenów zieleni – 

wykonanie 37 tyś 369 zł (10,1% wykonania), ochrona przyrody – wykonanie 594 tyś 433 zł 

(56,8% wykonania), rejestracja jachtów i innych jednostek pływających – wykonanie 4 tyś 

247 zł (8,9% wykonania). Dodatkowo są 2 projekty europejskie w których wydział bierze 

udział. 

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za uzyskane obszerne materiały w trakcie kontroli. Wniósł o przyjęcie 

sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału Środowiska za rok 2022 r. 
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Wydział  Finansowy 

Pani Iwona Góralewska – Dyrektor Wydziału Finansowego 

Wydatki Wydziału Finansowego   związane są z prowadzeniem ewidencji księgowej 

dochodów i wydatków, prowadzenie windykacji dochodów podatkowych  

i niepodatkowych, księgowa ewidencja środków trwałych oraz wartości niematerialnych  

i prawnych, rozliczenie podatku VAT za Gminę Miasta Gdańska. Dodała, iż w 2022 roku 

wydatki związane z wykonaniem powyższych zadań wyniosły 1 mln 374 tyś 38 zł, 

wykonanie wyniosło 1 mln 284 tyś 346 zł, co stanowi 93,47% planu. Największą pozycję 

stanowią wydatki związane z poborem podatków i opłat, głównie są to wydatki związane 

z inkasem opłaty miejscowej i opłaty skarbowej, opłaty sądowe i komornicze, umowy 

zlecenie oraz wpłaty gmin na rzecz izb rolniczych w wysokości 2% uzyskanych wpływów  

z podatku rolnego – łącznie to 1 mln 128 tyś 177 zł, co stanowi 97,13% wykonania. Kolejna 

pozycja to wydatki związane z usługami m.in. w zakresie zastępstwa procesowego  

i doradztwa oraz pozyskiwania informacji z Rejestru Dłużników – wynosiły 156 tyś 19 zł, co 

stanowi 73,47% wykonania. Dodatkowo Wydział Finansowy prowadzi windykację 

dochodów podatkowych i niepodatkowych. W zakresie należności podatkowych, czyli 

głównie podatki lokalne oraz opłata za zagospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysłano 18 627 upomnień na kwotę zaległości blisko 17 mln zł oraz wystawiono 8580 

tytułów wykonawczych na kwotę łącznie 6 mln 771 tyś 939 zł. W temacie należności 

niepodatkowych dodała, że wysłano przeszło 12 tyś upomnień lub wezwań na kwotę 

ponad 40 mln zł, następnie wystawiono 1300 tytułów wykonawczych na kwotę ponad  

1 mln 500 tyś zł lub skierowano sprawę do radców prawnych w celu przekazania ponad 

780 spraw do sądu na kwotę ponad 14 mln zł.   

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za informacje, pytań nie było. Nieprawidłowości nie było w związku  

z tym wniósł o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Wydziału Finansowego za rok 

2022 r. 

 

Wydział Budżetu Miasta i Podatków 

Pani Agnieszka Trojanowska  – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Powiedziała, że plan dochodów WBMiP na 2022 rok wynosił 2 mld 107 mln 618 tyś 883 zł, 

został wykonany na poziomie 103,5% czyli w kwocie 2 mld 182 mln 312 tyś 233 zł. 

Największą pozycją w planie dochodów wydziału stanowi udział w podatku dochodowym 

od osób fizycznych i prawnych – plan 1 mld 233 mln 785 tyś 452 zł, został wykonany  

w 100% bez żadnych odchyleń. Kolejną pozycję w planie dochodów to są dochody z tyt. 

podatków i opłat lokalnych w tym podatki i opłaty pobierane przez Urzędy Skarbowe – 

plan wynosił 660 mln zł, wykonanie wyniosło 702 mln zł, co stanowi 106,41%.  

 

Plan wydatków WBMiP po zmianach na 2022 rok wynosił 164 mln 336 tyś 17 zł, został 

wykonany na poziomie 80,3% tj. w kwocie 131 mln 919 tyś 68 zł. nie wykonanie budżetu 

wynika z tego, że w planie ujęte są rezerwy, które w 2022 roku podobnie jak w latach 

ubiegłych nie zostały uruchomione w całości tj. prawie w wysokości 27 mln zł. Wydział 

Budżetu Miasta i Podatków nadzoruje Gdańskie Centrum Usług Wspólnych, którego plan 

wynosił 33 mln 271 tyś 822 zł, został wykonany prawie w 99%. W pozostałej części planu 

wydatków wydziału w podzadaniu zarządzanie długiem wykonanie wyniosło 96 mln 862 
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tyś 540 zł, plan został wykonany w tym podzadaniu w 99,6%, w tym na realizację wpłat do 

budżetu państwa 60 mln 286 tyś 674 zł, obsługa kredytów i pożyczek 36 mln 464 tyś 692 

zł. W podzadaniu dotyczącym bieżącego zarządzania realizacją budżetu tradycyjnego  

i zadaniowego miasta wykonanie wyniosło 1 mln 925 tyś 170 zł, plan został wykonany  

w niecałych 60%. W ramach działania zrealizowano w szczególności badanie 

sprawozdania finansowego gminy miasta Gdańska za rok 2021 oraz sporządzenie bilansu 

skonsolidowanego, wydatki na opłatę ryczałtową związaną z obsługą bankową budżetu 

miasta.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za informacje, stwierdził, że  pytań  brak. Wniósł o przyjęcie sprawozdania  

z wykonania budżetu Wydziału  Budżetu Miasta i Podatków za rok 2022. 

 

 

Biuro Zamówień Publicznych 

Pani Iwona Bujalska - przedstawiciel Biura Zamówień Publicznych 

Powiedziała, że budżet biura na rok 2022 zaplanowano w kwocie 148 tyś zł, wykonanie 

wyniosło 39 tyś 409 zł, co stanowi 26,6% planu.  

W ramach ubezpieczeń majątkowych i OC miasto ubezpieczono wszystkie jednostki 

podległe gminie miasta Gdańska.  

Na kompleksową obsługę roszczeń zaplanowano 68 tyś zł, wykonanie wyniosło 11 tyś 465 

zł 19 gr.  

Na kary i odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych zaplanowano 60 tyś zł, 

wykonanie wyniosło 18 tyś 918 zł 3 gr.  

Na kary, odszkodowania i grzywny wypłacane na rzecz osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych zaplanowano 20 tyś zł, wykonanie wyniosło 9 tyś 25 zł i 86 gr. Niższe 

wykonanie planowanych środków spowodowane było mniejszą ilością zgłoszonych szkód, 

liczba szkód w zeszłym roku wynosiła 23 zgłoszenia.  

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za informację, stwierdził że rok rocznie szczęśliwe miasto, niewielka ilość 

zgłaszanych szkód. Dodał, że protokół odzwierciedla sprawozdanie, które przedstawiono 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Wniósł o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu 

Biura Zamówień Publicznych.  

 

Biuro Energetyki 

Pan Mariusz Sadłowski – Dyrektor Biura Energetyki  

Budżet Biura Energetyki to dochody i wydatki związane z ochroną powietrza, edukacją 

ekologiczną oraz koordynacją polityki energetycznej miasta.  

Dodatkowo od 2022 r. Biuro Energetyki realizuje działania wynikające z ustawy z dnia 15 

września 2022 roku o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w 

związku z sytuacją na rynku paliw (dodatki dla podmiotów wrażliwych, rekompensaty dla 

przedsiębiorstw energetycznych). 

Dochody związane z działalnością Biura objęły: 
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748 tyś 893 zł - środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 przeznaczone na wypłatę 

rekompensat dla przedsiębiorstw energetycznych oraz dodatków węglowych dla 

podmiotów wrażliwych, 

25 tyś 325 zł - dotacja  na realizację zadań związanych z obsługą programu "Czyste 

powietrze", w tym refundacja kosztów prowadzenia punktu konsultacyjno-

informacyjnego.  

 

Wydatki wykonane w 2022 r. w wysokości 1 351 402 zł objęły: 

 

105 808 zł    (92,3%) – plan realizacja działań dot. programu „Czyste powietrze”, w    tym 

obsługa punktu konsultacyjno – informacyjnego dla wnioskodawców ubiegających się  

o dofinansowanie w ramach programu,   (plan 114 630 zł) 

 

206 268 zł (77,73% planu) – działania mające na celu zmniejszenie zużycia energii 

elektrycznej, w tym opracowanie koncepcji wykorzystania potencjału energetycznego 

miasta, ocena stanu energetycznego wyznaczonych budynków, wykonanie 

projektu modernizacji układów pomiarowo – rozliczeniowych energii 

elektrycznej, a także związane z tym działania edukacyjne,(plan 265 370zł) 

 

1 039 326 zł (28,99% planu) – wypłatę dodatków dla podmiotów wrażliwych oraz 

rekompensat dla przedsiębiorstw energetycznych (realizacja niższa od planowanej  

w związku z tym, że nie wszyscy uprawnieni ubiegali się  

o dofinansowanie, jak również część wniosków została odrzucona z przyczyn formalnych, 

kwota planu  3 585 452 zł). 

 

Wypłacono 14 dodatków i 4 rekompensaty dla przedsiębiorstw energetycznych, 

spełniających wymagania określone w ustawie z dnia 15 września 2022 roku  

o szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na 

rynku paliw. 

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji  

Podziękował za przedstawienie protokołu z wykonania budżetu. Dodał, iż protokół 

potwierdza dane zawarte w sprawozdaniu Biura Energetyki w związku z tym  

zawnioskował o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Biura Energetyki za 2022 

rok.  

 

 

PUNKT 3. 

Zapoznanie Komisji z: 

• Uchwałą Nr 065/p211/R/I/23 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2022 rok wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami,  
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• opiniami  stałych, merytorycznych Komisji Rady Miasta Gdańska  do sprawozdania 

Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2022 rok. 
 

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji 

Powiedział, że  Komisja  drogą elektroniczną otrzymała Uchwałę Nr 065/p211/R/I/23 

składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 kwietnia  

2023 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2022 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. Dodał, że w uchwale 

jest obszerne uzasadnienie o tym, że w ustawowym terminie wpłynęło sprawozdanie  

z wykonania budżetu do RIO, że opracowano w formie opisowej i tabelarycznej. 

Sprawozdanie to zawiera dokładny opis deficytu budżetu, długu publicznego, kwot 

zobowiązań niewymagalnych, stan zaległości z tytułu podatków i opłat oraz innych 

należności miasta na koniec 2022 roku jak też w sprawozdaniu dotyczącym Instytucji 

Kultury, w którym nie wykazano zobowiązań wymagalnych. Informacja o stanie mienia 

zawiera dane wymagalne postanowieniami ustawy o finansach publicznych, a analiza 

porównawcza prezentowanych danych w sprawozdaniu z wykonania budżetu z kwotami 

planowanymi w budżecie na 2022 rok oraz danymi zawartymi w przedłożonych 

sprawozdaniach budżetowych wykazała zgodność kwot planowanych i wykonanych  

w dokumentach przedłożonych tutejszej izbie.   

Opinia jest pozytywna.  

 

Temat podsumował  opiniami  dziewięciu stałych Komisji Rady Miasta Gdańska  

-  wszystkie opinie są pozytywne.  

1) Opinia Komisji Samorządu i Ładu Publicznego z dnia 20 kwietnia 2023 r.   

2) Opinia Komisji Strategii i Budżetu z dnia 24 kwietnia 2023 r.  

3) Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

4) Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 25 kwietnia 2023 r.  

5) Opinia Komisji Edukacji z dnia 19 kwietnia 2023 r.  

6) Opinia Komisji Kultury i Promocji z dnia 26 kwietnia 2023 r.  

7) Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego z dnia 26 kwietnia 2023 r.  

8) Opinia Komisji Zrównoważonego Rozwoju  z dnia 25 kwietnia 2023 r.    

9) Opinia Komisji Sportu i Turystyki z dnia 26 kwietnia 2023 r.  

 

 

Temat związany z udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta Komisja będzie 

procedować  na posiedzeniu w dniu 29 maja 2023 r.  

 

 

 

PUNKT 4. 

Omówienie wyników kontroli bieżącej działalności Instytutu Kultury Miejskiej. 
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Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Powiedział, że zespół kontrolny, w składzie Krystian Kłos – przewodniczący, Beata 

Dunajewska – członek oraz Andrzej Skiba – członek, przeprowadził kontrolę w Instytucie 

Kultury Miejskiej. Dodał, że podczas prac Zespołu Kontrolnego zostały przeanalizowane 

dokumenty dot. sprawozdania finansowego za 2022 rok oraz wykazy zrealizowanych 

przedsięwzięć w 2022 roku wraz z informacją o poniesionych kosztach. Podkreślił, iż 

podczas kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości, wszystkie informacje o które 

zespół wnioskował zostały przekazane. Cały protokół z kontroli znajduje się w Biurze rady 

Miasta Gdańska i jest do wglądu.  

 

Radny Andrzej Skiba – członek komisji  

Podziękował za przesłane dokumenty, z którymi co do wątków autentyczności się zgadza. 

Następnie uargumentował swój wstrzymujący głos. Wynika on nie z tego, że kwestionuje 

aspekty finansowe dotyczące realizacji tego projektu, natomiast niektóre z kategorii  

w swoim odczuciu nie są najlepiej wybrane. Część projektów mogłaby być dyskutowana, 

pewnie jest to kwestia wartości, światopoglądu. Dodatkowo po uzyskaniu dodatkowych 

dokumentacji (zestawienia, zawartych umów o dzieło czy zlecenia) uważa, że warto 

rozważyć w przyszłości dobór form, czyli czy nie warto by było umów o dzieło w niektórych 

sytuacjach zastąpić umowami zlecenia.   

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Powiedział, iż ciężko mu się odnieść do poprzednika, gdyż jako przewodniczący zespołu 

kontrolnego nie miał informacji, że radny Skiba zabiega o dodatkowe dokumenty. Uważa, 

że jak wprowadza się kontrolę to wszyscy radni a w szczególności przewodniczący zespołu 

kontrolnego powinien być poinformowany o dodatkowych działaniach podejmowanych 

przez członków zespołu kontrolnego. Podkreślił, iż członkowie zespołu kontrolnego 

otrzymali na meila zestawienie o które prosił IKM o wyjaśnienie. Dodatkowo w meilu 

poprosił członków zespołu kontrolnego, aby wpisali jeszcze zagadnienia które chcieliby 

jeszcze uzyskać. Niestety radny nie przekazał żadnej informacji, że sam osobiście będzie 

wnioskował o inne dane. Poprosił, aby przestrzegać pewnego rodzaju porządku gdyż jest 

to kolejna sytuacja w Komisji Rewizyjnej kiedy poszczególni radni podejmują decyzję  

w imię całego organu bez informowania pozostałych członków komisji czy zespołu 

kontrolnego. Uważa, że jest to nie dopuszczalne. Chciałby się zapoznać, w ramach tej 

kontroli, z otrzymanych wszystkich dokumentów, o które wnioskował radny Skiba, ale nie 

miał takiej możliwości gdyż o tym nie wiedział.  

 

Pani Barbara Frydrych – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Odniosła się do wcześniejszych wypowiedzi, mówiąc iż zgodnie z ustawą o organizowaniu 

i prowadzeniu działalności kulturalnej organizator nie może w sposób dowolny 

modyfikować zakresu działalności merytorycznej Instytucji Kultury. Instytucja ta jest 

osobą prawną, ma autonomię i w Polsce jest to bardzo restrykcyjnie przestrzegane.  

 

Radna Beata Dunajewska – członek komisji  

Podkreśliła, iż ze swojej strony nie wnosi żadnych uwag do protokołu, podziękowała 

przewodniczącemu zespołu kontrolnego za przygotowaną kontrolę. Wspomniała, że jest 
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osobą zajmującą się kulturą i uwag merytorycznych nie ma. Ceni sobie działalność 

Instytutu Kultury Miejskiej. W całości zgadza się z protokołem i będzie głosować za.  

 

Radny Andrzej Skiba – członek komisji  

Podkreślił, że wystąpił jeszcze o dodatkowe informacje, a mianowicie o sprawozdanie 

finansowe za rok 2022 wraz z informacją dodatkową, o informację o zrealizowanych 

przedsięwzięciach w roku 2022, o informację o towarzyszących kosztach. Poprosił również 

o krótkie zestawienie umów cywilnoprawnych (umów zlecenia i o dzieło) zawartych w roku 

2022 przez IKM z informacją o stronach umowy, przedmiocie umowy oraz o wysokości 

wpłaconego wynagrodzenia z tyt. zawartej i zrealizowanej umowy. Dodał, że jeżeli ktoś by 

byłby to może udostępnić otrzymane materiały. Uważa, że jest dobrą rzeczą jeżeli jako 

radni patrzą z różnych perspektyw.   

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Ad vocem, podkreślił iż nie ma uwag co do tego że radny Skiba chciał uzyskać większą ilość 

dokumentów. Dodał, że po to są tworzone zespoły kontrolne, żeby cały zespół miał dostęp 

do wszystkich pozyskanych dokumentów. Zadał pytanie przewodniczącemu, czy takie 

zachowanie jest normalne czy osobiście wyolbrzymia całą sytuację i każdy z członków 

osobno może sobie żądać różnych informacji nie przekazując ich pozostałym.   

 

Radny Kazimierz Koralewski – przewodniczący Komisji 

Powiedział, że w tym punkcie obradowane jest omówienie wyników kontroli bieżącej 

działalności IKM. Z kontroli sporządzony jest protokół. Sam pracy członków komisji nie 

ocenia tylko organizuje prace komisji, nie ma władztwa nad pozostałymi członkami komisji 

w żadnym zakresie. Zespół kontrolny przedstawia protokół i jest on omawiany na komisji 

i przyjmowany.  

 

 

Członkowie komisji nie mieli więcej uwag.  
 

Głosowanie nad  powyższym: 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Koralewski Kazimierz - -  wstrzymał się 

2.  Hajduk Michał  za - - 

3.  Dunajewska Beata za - - 

4. Kłos Krystian za - - 

5. Oleszek Bogdan  za - - 

6. Skiba Andrzej - - wstrzymał się 

 

 

Komisja przyjęła omawiany protokół z kontroli bieżącej działalności Instytutu Kultury 

Miejskiej. Po jego podpisaniu przez Zespół kontrolny zostanie przekazany Prezydentowi  

i Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska – do wiadomości i wykorzystania.    
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PUNKT 5. 

Powołanie zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli z zakresu przydzielania 

mieszkań komunalnych, socjalnych oraz mieszkań z zasobu Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego za rok 2022 – kontrola III kwartał. 

 
 

W wyniku krótkiej dyskusji Komisja, bez uwag, jednogłośnie 6 głosami za – powołała zespół 

kontrolny w składzie: 

 

• Radny Michał Hajduk            -  przewodniczący zespołu 

• Radny Bogdan Oleszek         -  członek  zespołu 

• Radny Andrzej Skiba              - członek  zespołu 

• Radny Krystian Kłos               - członek zespołu 

 

do przeprowadzenia kontroli z zakresu przydzielania mieszkań komunalnych, socjalnych 

oraz mieszkań z zasobu Towarzystwa Budownictwa Społecznego za rok 2022.  

 

Głosowanie nad  powyższym: 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Koralewski Kazimierz za -  - 

2.  Hajduk Michał  za - - 

3.  Dunajewska Beata za - - 

4. Kłos Krystian za - - 

5. Oleszek Bogdan  za - - 

6. Skiba Andrzej za - - 

 

 

Kontrola zostanie wykonana w III kwartale 2023 r.  

 

Dokładny termin ustali zespół kontrolny z osobami wskazanym do udzielania informacji  

i wyjaśnień. O podjętej kontroli zostanie pisemnie powiadomiony Prezydent Miasta 

Gdańska  oraz  wystawione zostaną upoważnienia dla zespołu kontrolnego. 

 

PUNKT 6. 

Zmiana trybu pracy komisji. 

 
 

Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Odczytał uchwałę dotyczącą trybu pracy komisji. 

 

Uchwała Nr 4 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska 
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z dnia 9 maja 2022 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania 

 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572) oraz art. 15 zzx u pkt.st. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r.  

o szczególnych ustawy z dnia rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095, ze zm.) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. Traci moc uchwała Nr 3 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska z dnia 15 listopada 

2022 r. w sprawie ustalenia zdalnego trybu obradowania.  

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

    Przewodniczący  

 Komisji Rewizyjnej 

 

           Kazimierz Koralewski  

 

Dodał, że podjęcie tej uchwały będzie skutkowało tym, że następne posiedzenie komisji 

będzie w trybie stacjonarnym.  

 

 

Głosowanie za przyjęciem  w/w projektu uchwały Komisji Rewizyjnej. 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Koralewski Kazimierz za -  - 

2.  Hajduk Michał  za - - 

3.  Dunajewska Beata za - - 

4. Kłos Krystian za - - 

5. Oleszek Bogdan  za - - 

6. Skiba Andrzej za - - 

 

Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” przyjęła projekt uchwały dotyczący trybu pracy 

komisji. dodał, iż kolejne posiedzenie komisji odbędzie się 29 maja 2023 roku.  

 

Radny Bogdan Oleszek – członek komisji 

Zaproponował zmianę terminu na czwartek sesyjny, przed lub po sesji.  

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji 

Zaproponował przed sesją.  
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Radny Michał Hajduk – wiceprzewodniczący Komisji 

Również zaproponował w czwartek 25 maja przed sesją.  

 

Radny Andrzej Skiba – członek komisji 

Potwierdził, iż jest to dobry pomysł.  

 

Radny Kazimierz Koralewski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zatwierdził zmianę terminu następnego posiedzenia komisji. Po ustaleniu jest to 25 maja 

2023 roku o godzinie 8:15. 

 

 

 

PUNKT 7.  

Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 

Przewodniczący Komisji  Kazimierz Koralewski poinformował, że do komisji wpłynęło 

pismo - anonim z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie nieprawidłowości 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku. Z racji tego, że jest to pismo anonimowe 

to byłoby odrzucone przez Komisję ds. Skarg Wniosków i Petycji. Aby uzupełnić ten temat 

i odnieść się do niego w imieniu komisji napisał pismo do Pani Prezydent  

o ustosunkowanie się w sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji  Kazimierz Koralewski odczytał obecność członków  Komisji  

– obecność potwierdzili wszyscy  członkowie  Komisji, zgodnie z listą obecności.  

Więcej spraw nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący stwierdził wyczerpanie 

porządku  i zamknął posiedzenie – godz. 18:15. 

 

 

 

                                                                                              Przewodniczący  

                                                                                                    Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                                                            /-/ Kazimierz  Koralewski  

  

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agnieszka Witkowska  

Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska  


